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Dnr  Kommunstyrelsen 2016-09-21 § 190 

 

Förslag från S-gruppen om att undersöka intresset för 
personalcyklar  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Förslaget avslås. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

S-gruppen föreslår att förvaltningen ska undersöka intresset bland personalen att mot 

bruttolöneavdrag hyra en cykel enligt ”Nackamodellen” och vid positivt gensvar i till-

räckligt stor omfattning införa erbjudandet. 

 
Handlingar i ärendet 

Undersöka intresset för personalcyklar, S-gruppen 2016-09-21 

 
Yrkanden 

Fredrik Sneibjerg (L) yrkar avslag på förslaget. 

 

Linda Nygren (S) och Filip Joelsson (MP) yrkar att förslaget ska remitteras till förvalt-

ningen för beredning. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om förslaget ska avslås eller remitteras för beredning och finner att 

förslaget avslås. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Att ta cykeln istället för bilen har en rad fördelar. Det är bättre för både människors 

hälsa och för miljön. Vi socialdemokrater ser därför positivt på att underlätta för kom-

munens anställda att ta cykeln till jobbet.   

 

I Nacka kommun har personalen fått möjlighet att hyra cykel mot bruttolöneavdrag. 

Kontraktstiden löper på tre år och därefter kan den anställde välja att köpa ut sin cykel, 

lösa in den mot en ny eller lämna tillbaka den. Det finns även olika modeller på cyklar. 

Kostnaden varierar mellan 109 kronor i månaden och 495 kronor. Vi föreslog därför 

att förvaltningen undersöker intresset bland personalen för möjligheten att mot brutto-

löneavdrag hyra en cykel enligt “Nackamodellen” och vid positivt gensvar i tillräckligt 

stor omfattning inför erbjudandet.” 

 

Filip Joelsson (MP) reserverar sig till förmån för eget yrkande. 

 

Ej tjänstgörande ersättaren Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättaryttrande: 
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”Jag skulle ha biträtt Miljöpartiets och Socialdemokraternas gemensamma yrkande om 

jag varit beslutande vid dagens sammanträde.” 

 

_______ 

 

 

 


